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Torill Mørkhagen 
 
 
 
 
Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 

Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 

Det var ingen merknader til innkalling. 
 

Kulturskola besøkte kommunestyret med dramaelever og engasjerte kommunestyret med 
teatersport. 
 

Orientering ang. Sjunkhatten folkehøgskole v/Mathilde Winter og Fredrik Åsatun Solheim. 

 

Saksliste: 

· Sak 59/22 beehandles etter sak 53/22 
· Kommunestyret må vurdere om Doukta reinbeitedistrikt skal motta deputasjon i sak 

51/22 
· Nils-Christian (AP): Etterlyser sak ang. valg til styret i Fauna KF. 

Ordfører svarte at valgkomiteen ikke har kommet i havn enda. Sittende styret fortsetter 
til valg er foretatt. 

Sakslista ble enstemmig godkjent. 

 

Dagsorden: 

· Taletid: 3 min og 5 min til gruppeleder i sak 51/22 ble enstemmig godkjent. 
· Sak 51/22: Underskriftskampanje. Ordfører vil legge den synlig i lokalet. 
· Per Gunnar Skotåm (R) på vegne av Kassandra Petsa, Anne Godding, Anne 

Stenhammer og Kjetil Sørbotten: 
Det har blitt opplyst at det allerede i oktober 2021 var grundig informasjon til noen i 
Formannskapet/Planutvalget fra Blastr Green Steel og at kommunens representanter 
måtte skrive under på en taushetsærklæring i denne sammenhengen. Vi har følgende 
spørsmål.  
Hvem skrev under og fikk denne informasjonen? 
Hvorfor skrev representantene under på en ærklæring til en part utenfra når 
taushetsbelagte spørsmål kan behandles utenfor offentlighet om nødvendig innenfor 
Kommuneloven og vårt reglement sine bestemmelser? 
Vi forventer at taushetsærkæringa gjøres offentlig. Hva er det kommunens politiske 
toppledelse har forpliktet seg til overfor utbygger? 
Hvorfor ble ikke Formannskapet og kommunestyret informert tidligere før 
felleskommunestyremøtet med Sørfold og det vi opplever som et forsøk på 
overrumpling til kommunestyret i april. Vi ønsker klargjøring av prosess og 
saksutredning. Hva skjedde når? 

Dagsorden ble enstemmig godkjent. 
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Inhabilitet: 

John Harald Løkås (AP): Sak 55/22 - Sitter i ledergruppe i Salten Brann 

 

Orientering ang. helse og omsorg v/kommunedirektør 
 

Ordfører takket kommunalsjefene. 

 

Sakene ble behandlet følgende: 47/22, 48/22, 54/22, 50/22, 55/22, 56/22, 57/22, 58/22, 
49/22, 51/22, 52/22, 53/22, 59/22. 

 

Svar fra ordfører til Per-Gunnar Skotåm: 
I oktober 2021 fikk ordfører, varaordfører, opposisjonsleder og kommunalsjef informasjon. 
Det var da et umodent prosjekt og økonomisk sensitivt. 
Det var ingen bindinger. Fortrolighet ved næringsetablerere. 
Det er en kompleks sak. 
Det var ingen avtaler eller binding, kun fortrolighet. 
De som skrev under på fortrolighet var ordfører, varaordfører, kommunalsjef, leder i plan- og 
utviklinsutvalget og daglig leder i Fauna KF. 
Opposisjonsleder fikk fortrolig informasjon, men skrev ikke under. 

 
Anne Stenhammer (SV) innvilget permisjon fra og med sak 51/22. Tor-William Paasche (SV) 
tiltrådte. 
Kassandra Petsa (FRP) innvilget permisjon under sak 51/22. Marit Stemland (FRP) tiltrådte. 
Christian Bringsli (H), Vegard Setså (AP) og Elisabeth Sollihaug (AP) innvilget permisjon fra 
og med sak 53/22. 

 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 22.06.22 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssektretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
047/22 Godkjenning av møtebok  

048/22 Referatsaker i perioden  
049/22 Behov for tilleggsfinansiering - teknisk driftsbygg og 

blålysbygg 
Unntatt 
offentlighet 

050/22 Reglement for styring av investeringsprosjekt - 
Investeringsreglement 

 

051/22 Prinsippavklaring vedrørende etablering – oppstart 
planprosesser med konsekvensvurderinger 

 

052/22 Økonomimelding 1/2022  

053/22 Oppdatering av betalingsregulativ 2022 - Endring av av 
barnehagesatser fra 1. august 2022 

 

054/22 Forslag til nye vedtekter for skolefritidsordningen i 
Fauske kommune 

 

055/22 Endring av §7 i selskapsavtale Salten Brann IKS  
056/22 Detaljregulering for Kosmo boligområde  

057/22 Opparbeiding av boligtomter i Sjåheia boligfelt  
058/22 Flagging ved kommunale bygg  

059/22 Budsjettforutsetninger 2023  
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047/22: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 4/2022 godkjennes. 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 047/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 4/2022 godkjennes. 

 
 
 
048/22: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 048/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
049/22: Behov for tilleggsfinansiering - teknisk driftsbygg og blålysbygg 
 
      
 

 
      
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Prosjektleder Jan Arild Kingswick orienterte. 
Møtet ble lukkes med hjemmel i kommuneloven § 11-5. 
Orientering v/advokat Kristian Hersløv. 
 
Anne F. Stenhammer (SV) foreslo nytt pkt. 4: 
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"Brannstasjonstomta" omreguleres om dette kan medføre økt pris og annonseres umiddelbart 
seinest nov. 2022. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
SV's tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 049/22 Vedtak: 
Vedtak: 

 
1. For å kunne ferdigstille prosjektet vedtar Kommunestyret en økning av 

prosjektramme på 36 MNOK for Blålysbygg, bruk av opsjon og 
ferdigstillelse av adkomst (Terminalveien øst/Krokdalsmyra).   

 
2. Kommunestyret vedtar oppdatert finansiering av prosjektet, slik: 

 
Kommunal infrastruktur: 
Prosjektkostnad på 49,0 MNOK finansieres gjennom: Salg av tomter: 
49,0 MNOK eksklusive mva. 
 
Teknisk driftsbygg og Blålysbygg: 
Ny prosjektkostnad på 196 MNOK finansiert gjennom: 
 
Selvkost VA:                   57,1 MNOK eksklusive mva. Økes med 10,4 
MNOK  
(iht konsumprisindeks) 
 
Prosjektreserver*:             7,2 MNOK eksklusive mva. 
*Prosjektreserver på 7,2 MNOK eks. mva (9,0 MNOK inkl. mva)    
omdisponeres fra prosjektet utvikling av Løkåsåsen (ref: sak 004/20).  
 
Inntekt salg eiendommer:          28,3 MNOK eksklusive mva. Økes med 
0,6 MNOK 
(etter ny takst) 
 
Inntekt tomtesalg:                21,5 MNOK eksklusive mva. Økes med 
15,7 MNOK  
                                          (etter ny takst) 
 
Netto låneopptak:                               81,9 MNOK eksklusive mva. Økes 
med 9,3 MNOK. 

 
3. Økt låneopptak forutsetter godkjenning av Statsforvalteren i Nordland, etter 

reglene for kommuner i ROBEK. 
4.  "Brannstasjonstomta" omreguleres om dette kan medføre økt pris og 

annonseres umiddelbart seinest nov. 2022. 
 
 
 
050/22: Reglement for styring av investeringsprosjekt - Investeringsreglement 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 02.06.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til Reglement for styring av investeringsprosjekt 
i Fauske kommune. 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til Reglement for styring av investeringsprosjekt 
i Fauske kommune. 
 

 
Formannskap 02.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 064/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til Reglement for styring av investeringsprosjekt 
i Fauske kommune. 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 050/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til Reglement for styring av investeringsprosjekt 
i Fauske kommune. 

 
 
 
051/22: Prinsippavklaring vedrørende etablering – oppstart planprosesser med 
konsekvensvurderinger 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Kommunestyret viser til anmodningen fra Blastr Green Steel AS, og er positiv til at det 
igangsettes arbeid med planprosesser og konsesjonssøknad med tilhørende 
konsekvensutredninger i tråd med fremlagte planer for utbygging i Fauske og Sørfold 
kommuner. Kommunene skal gis muligheten til å være aktivt deltakende i utarbeidelse av 
konsekvensutredningsprogrammet både for vindkraftanlegget og de øvrige planlagte 
anleggene. 

 
2. Behandlingen av et vindkraftprosjekt forutsetter at kommunen fatter en rekke vedtak i 

tilknytning til prosjektet og dette vedtaket er ikke førende eller bindende for noen av 
kommunens fremtidige vedtak i forbindelse med en eventuell utbygging. Vedtaket er 
således ikke å oppfatte som forhåndssamtykke til vindkraftprosjekt (jf. OEDs brev til NVE 
8. april 2022) eller et vedtak om oppstart av planarbeid etter plan- og bygningsloven § 12-
8. De prosesser som kommunestyret stiller seg positiv til gjennom dette vedtaket vil 
eventuelt danne grunnlag for å vurdere slike vedtak på et senere tidspunkt.  

 
3. Ettersom anmodningen gjelder en svært omfattende utbygging som kan få betydelige 

konsekvenser for kommunen og lokalsamfunnet, har Blastr Green Steel AS/Njordr AS 
avgitt en ensidig erklæring som skal sikre kommunens interesser i prosessen ved at 
utbygger påtar seg en forpliktelse til å dekke nødvendige saksbehandlingskostnader hos 
kommunen. Tilsvarende vil utbygger også dekke nødvendige utgifter til ekstern 
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sakkyndig/juridisk, planfaglig eller annen bistand og eventuelle ekstraordinære utgifter. 

  
Da det verken foreligger søknad eller konsekvensutredninger, har det ikke vært 
grunnlag for å inngå en utbyggingsavtale. Utbygger har i erklæringen forpliktet seg til 
å inngå på forhandlinger om en mer detaljert utbyggingsavtale når konsekvensene av 
tiltaket er mer konkretisert og arbeidet med søknaden er kommet lenger. 
Utbyggingsavtalen skal regulere ordninger for avbøtende tiltak, lokal kompensasjon 
for ulemper, tilrettelegging for lokalt næringsliv mv.  
 

4. Ordfører og kommunedirektør får fullmakt til å komme til enighet med Blastr Green Steel 
AS/Njordr AS om forpliktelser som nevnt i punkt 3, over. Formannskapet får fullmakt til å 
utgjøre referansegruppe om avtaleforhold mellom kommunen og utbygger.  

 
5. Ved en eventuell utbyggingsavtale (etter vilkår i vedtakspunkt 3), skal en slik avtale 

fremlegges til behandling i kommunestyret før den eventuelt blir bindende for kommunen.   

 
6. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med de øvrige Salten-

kommunene og Nordland Fylkeskommune med fullmakt til å fremforhandle avtale 
om utredning og gjennomføring av en samfunnsanalyse som nevnt i saksutredning. 
Forslag til avtale fremlegges formannskapet for vedtak. 

 
 
Formannskap 02.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektøren tilføyde i tillegg til formannskapet pkt. 7: 
7. Kommunestyret viser til anmodningen fra Blastr Green Steel AS/Njordr AS og samtykker til at 
NVE tar melding i tråd med fremlagte planer for utbygging i Fauske og Sørfold kommuner til 
behandling. 
 
Ketil Skår (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er styremedlem i BRUS. 
Skår ble enstemmig erklært inhabil jf. forvaltningsloven § 6. 
Audun Dahl (SP) trådte inn. 
 
Nils-Christan Steinbakk (AP) foreslo: 
Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 
Anmodning fra Blastr Green Steel AS/Njordr AS sendes ut til kommunestyrets medlemmer. 
Saksgang for konsesjonsbehandling av vindkraft avklares ved behov og det settes av ressurser 
til dette. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig forkastet. 
AP's forslag ble vedtatt med 7 (3AP, 1KRF, 3SP) mot 2 (1FRP, 1R) stemmer.  
 
FOR- 059/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 
Anmodning fra Blastr Green Steel AS/Njordr AS sendes ut til kommunestyrets 
medlemmer. 
Saksgang for konsesjonsbehandling av vindkraft avklares ved behov og det settes av 
ressurser til dette. 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
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Behandling: 
Forslag fra Arbeiderpartiet, Rødt og SV, foreslått av Kathrine Moan Larsen,      Arbeiderpartiet 
 
1. Kommunestyret er positiv til at Blastr Green Steel AS igangsetter byggesøknad og 
planprosesser for etablering av stålindustri i henhold til plan- og bygningsloven. 
 
2. Kommunestyret samtykker ikke til oppstart av konsesjonsbehandling for etablering av 
vindkraftanlegg i Fauske kommune og samtykker ikke til at melding sendes NVE. 
 
3. Kommunestyret er opptatt av å legge til rette for nye industriarbeidsplasser, men at dette 
gjøres gjennom at vi samtidig ivaretar viktige naturverdier. 
 
4. Kommunestyret anmoder utbygger å benytte eksisterende vannkraft, samt utrede andre 
energikilder enn vindkraft, til etablering av mulig stålverk. 

 
Forslag fra Sp, H, FrP og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
 
1. Kommunestyret er positiv til at Blastr Green Steel AS igangsetter byggesøknad, 
konsekvensutredning og planprosesser for etablering av stålindustri i henhold til plan- og 
bygningsloven. Kommunene skal gis muligheten til å være aktivt deltakende i utarbeidelse av 
konsekvensutredningsprogrammet for stålverket. 
 
2. Fauske kommune vedtar å ikke konsekvensutrede vindkraftutbygging i Fauske kommune. 
Fauske kommune ber Blastr Green Steel om å gjennomføre en kraftsystemanalyse for å 
avklare kraftbehov for potensiell stålproduksjonsanleggs-etablering i Fauske kommune. 
 
3. Ettersom anmodningen gjelder en svært omfattende utbygging som kan få betydelige 
konsekvenser for kommunen og lokalsamfunnet, har Blastr Green Steel AS og Njordr AS 
avgitt en ensidig erklæring som skal sikre kommunens interesser i prosessen ved at utbygger 
påtar seg en forpliktelse til å dekke nødvendige saksbehandlingskostnader hos kommunen. 
Tilsvarende vil utbygger også dekke nødvendige utgifter til ekstern sakkyndig/juridisk, 
planfaglig eller annen bistand og eventuelle ekstraordinære utgifter. Da det verken foreligger 
søknad eller konsekvensutredninger, har det ikke vært grunnlag for å inngå en 
utbyggingsavtale. Utbygger har i erklæring forpliktet seg til å inngå forhandlinger om en mer 
detaljert utbyggingsavtale når konsekvensene av tiltaket er mer konkretisert og arbeidet med 
søknaden er kommet lenger. Utbyggingsavtalen skal regulere ordninger for avbøtende tiltak, 
lokal kompensasjon for ulemper, tilrettelegging for lokalt næringsliv mv. 
 
4. Ordfører og kommunedirektør får fullmakt til å fremforhandle et tilbud om avtale med Blastr 
Green Steel AS om forpliktelser som nevnt over. Alle avtaler utover en utbyggingsavtale (i 
vedtakspunkt 5, under) legges fram for formannskapet, og deretter til kommunestyret etter 
vedtatt delegasjonsreglement i Fauske kommune. 
 
5. Ved en eventuell detaljert utbyggingsavtale senere i prosessen (etter vilkår i vedtakspunkt 
3, over), skal en slik avtale fremlegges til behandling i kommunestyret før den eventuelt blir 
bindende for kommunen. 
 
6. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med Nordland Fylkeskommune med 
fullmakt til å fremforhandle forslag til avtale om utredning og gjennomføring av en 
samfunnsanalyse som nevnt i saksutredning. Samfunnsanalysen er ment å være et 
supplement til øvrige analyser og utredninger. Forslag til avtale fremlegges formannskapet for 
vedtak. 
 
7. Reindriften er viktig for Fauske kommune, og mange familier er avhengige av dette 
næringsgrunnlaget og dessuten er den en svært viktig kulturbærer for den samiske 
befolkning. Kommunestyret poengterer at det skal sikres gode og forsvarlige prosesser der 
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reindriften sikres og ivaretas. Videre skal kommunens miljø- og naturverdier tas vare på. 
Gjennom gode demokratiske prosesser skal berørte interesser komme til ordet, og fordeler og 
ulemper avveies. 
 
 
 
 
 
 
 

 
Kommunestyret vedtok enstemmig at Doukta reinbeitedistrikt v/Mats Pavall fikk tale til 
kommunestyret (reglementets § 27 deputasjon). 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble forkastet med 25 (9AP, 3FRP, 3H, 1KRF, 2R, 
5SP, 2SV) mot 2 (2H) stemmer. 
SP/H/FRP/KRF's forslag ble vedtatt med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (9AP, 2R, 2SV) 
stemmer avgitt for AP/R/SV's forslag 
 
KOM- 051/22 Vedtak: 
Vedtak: 

 
1. Kommunestyret er positiv til at Blastr Green Steel AS igangsetter byggesøknad, 
konsekvensutredning og planprosesser for etablering av stålindustri i henhold til plan- 
og bygningsloven. Kommunene skal gis muligheten til å være aktivt deltakende i 
utarbeidelse av konsekvensutredningsprogrammet for stålverket. 
 
2. Fauske kommune vedtar å ikke konsekvensutrede vindkraftutbygging i Fauske 
kommune. Fauske kommune ber Blastr Green Steel om å gjennomføre en 
kraftsystemanalyse for å avklare kraftbehov for potensiell stålproduksjonsanleggs-
etablering i Fauske kommune. 
 
3. Ettersom anmodningen gjelder en svært omfattende utbygging som kan få betydelige 
konsekvenser for kommunen og lokalsamfunnet, har Blastr Green Steel AS og Njordr 
AS avgitt en ensidig erklæring som skal sikre kommunens interesser i prosessen ved at 
utbygger påtar seg en forpliktelse til å dekke nødvendige saksbehandlingskostnader 
hos kommunen. Tilsvarende vil utbygger også dekke nødvendige utgifter til ekstern 
sakkyndig/juridisk, planfaglig eller annen bistand og eventuelle ekstraordinære utgifter. 
Da det verken foreligger søknad eller konsekvensutredninger, har det ikke vært 
grunnlag for å inngå en utbyggingsavtale. Utbygger har i erklæring forpliktet seg til å 
inngå forhandlinger om en mer detaljert utbyggingsavtale når konsekvensene av tiltaket 
er mer konkretisert og arbeidet med søknaden er kommet lenger. Utbyggingsavtalen 
skal regulere ordninger for avbøtende tiltak, lokal kompensasjon for ulemper, 
tilrettelegging for lokalt næringsliv mv. 
 
4. Ordfører og kommunedirektør får fullmakt til å fremforhandle et tilbud om avtale med 
Blastr Green Steel AS om forpliktelser som nevnt over. Alle avtaler utover en 
utbyggingsavtale (i vedtakspunkt 5, under) legges fram for formannskapet, og deretter 
til kommunestyret etter vedtatt delegasjonsreglement i Fauske kommune. 
 
5. Ved en eventuell detaljert utbyggingsavtale senere i prosessen (etter vilkår i 
vedtakspunkt 3, over), skal en slik avtale fremlegges til behandling i kommunestyret før 
den eventuelt blir bindende for kommunen. 
 
6. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med Nordland Fylkeskommune 
med fullmakt til å fremforhandle forslag til avtale om utredning og gjennomføring av en 
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samfunnsanalyse som nevnt i saksutredning. Samfunnsanalysen er ment å være et 
supplement til øvrige analyser og utredninger. Forslag til avtale fremlegges 
formannskapet for vedtak. 
 
7. Reindriften er viktig for Fauske kommune, og mange familier er avhengige av dette 
næringsgrunnlaget og dessuten er den en svært viktig kulturbærer for den samiske 
befolkning. Kommunestyret poengterer at det skal sikres gode og forsvarlige prosesser 
der reindriften sikres og ivaretas. Videre skal kommunens miljø- og naturverdier tas 
vare på. Gjennom gode demokratiske prosesser skal berørte interesser komme til 
ordet, og fordeler og ulemper avveies. 

 
 
 
052/22: Økonomimelding 1/2022 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 02.06.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Økonomimelding 1/2021 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Økonomimelding 1/2021 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

 
 
Partssammensatt utvalg 02.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunalsjef Kariann Sørdahl orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PART- 005/22 Vedtak: 
Innstilling til formannskapet: 

1. Økonomimelding 1/2021 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 
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Formannskap 02.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 063/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Økonomimelding 1/2021 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

 
 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra Arbeiderpartiet, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Nytt punkt 3 
Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da Valnesfjord 
skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne skolebygg med 
unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer og kommunestyret har 
de siste årene lagt ned tre nærskoler. Dette har ført til at de ansatte i skoleverket har måttet 
tilpasse og omstille seg til å smelte sammen ulike miljø på større enheter. 
Kommunestyret har tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og 
strukturendringene skulle satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever 
og den økonomiske situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 
2019 og frem til høsten 2022 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være 
redusert med flere titalls stillinger, bare på Vestmyra skole har det de siste årene vært 
redusert med i overkant av 17 årsverk, selv om elevtallet er det samme nå som det var for 
noen få år tilbake. 
Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen og de 
ansatte ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en 
planmessig måte innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med 
bakgrunn i dette den foreslåtte reduksjonen i antall årsverk innenfor grunnskolen og ber 
kommunedirektøren utrede en sak hvor det settes søkelys på innholdet i skolen, sett opp mot 
antall årsverk på hver enkelt skole. Dette arbeidet må starte ute på skolene, hvor ledelsen og 
de ansatte får være med å vurdere hva som er best på deres skole. Samtidig må det være en 
plan på dette arbeidet, slik at vi får en planmessig drift i årene som kommer. Tidlig innsats og 
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et godt faglig utbytte for elevene skal i særdeleshet vektlegges. I tillegg til dette skal skolene 
tilby lovpålagte oppgaver i forhold til spesialundervisning og særskilt tilrettelagt opplæring. 
De ansattes organisasjoner forteller at det er blitt en større andel elever med psykiske 
problemer. Det fryktes at elevene ikke blir sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke 
jobbet forebyggende. Retten til et godt psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt 
allerede i dag. Ansatte blir oftere utsatt for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som 
igjen kan føre til slitasje, sykemeldinger og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på 
både arbeidsmiljøloven og opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. 
Det er derfor viktig å opprettholde kontaktlærertettheten slik den er i dag. Gjennom å trekke 
ned antall årsverk i skolen, øker allerede belastningen svært mye på de som blir igjen. Dette 
er det først og fremst de svakeste elevene som taper på. Det er de samme elevene som er 
avhengig av tett oppfølging av kontaktlærer i skolehverdagen for å ha mulighet til å lykkes 
både faglig og sosialt. Færre kontaktlærere kombinert med mindre lærertetthet i 
klasserommet vil ramme denne gruppen hardt. Det er også uheldig og skal ha færre 
kontaktlærere i skolen i en tid hvor kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. Svært 
mange elever er i dag avhengig av denne oppfølgingen. En forutsetning for å lykkes i dette 
arbeidet er at antall klasser på ungdomstrinnet opprettholdes som i dag. 
Stortinget vedtok å øke realveksten i kommunesektorens frie inntekter med 2 500 mill. kroner 
sammenlignet med Regjeringen Solberg sitt forslag. Samlet gir dette en vekst på 4 500 mill. 
kroner i 2022 og for Fauske kommune utgjør det en økning i de frie inntekter på i overkant av 
3 mill. kroner. Etter at revidert nasjonalbudsjett ble fremlagt, viser økonomimeldingen at 
kommunens inntekter har økt ytterligere med i overkant av 16 mill. kroner. Dette vil øke 
kommunens evne til å løse viktige samfunnsoppgaver og unngå en krise innenfor skoleverket 
som nevnt ovenfor. Statsbudsjettet skisserer at hver grunnskole i kommunene skal tildeles 
500 000 kroner i økte inntekter og for Fauske kommune, som har 4 grunnskoler, utgjør dette 
kr. 2 000 000,-. 
Kommunestyret regulerer budsjettet for 2022 med en økt utgift på kr. 3 520 000,-, som 
inndekkes gjennom økt inntekt på skatt og formue. 
Da sørger vi for en rettferdig fordeling av ressurser mellom skolene og at skolesektoren får 
konsolidert stillingen, sikre at lovpålagte oppgaver, som for eksempel at elver med særskilte 
behov får den undervisningen de har lovmessig krav på. Og sist, men ikke minst, sørge for at 
Fauskeskolen får drive med skoleutvikling og skoleledelse, i en tid dette er av særdeles stor 
viktighet. 
 
Nytt punkt 4 
Kommunestyret viser til at kommunedirektøren ved flere anledninger har uttrykt at det er en 
krise i pleie- og omsorgssektoren. 
Behovet for sykehjemsplasser, avlastning, rehabilitering, korttidsplasser og hjemmebaserte 
tjenester er stort slik det er i dag og mye av dette er tjenester som eldre og syke innbyggere 
har lovmessig krav på. Tilgangen på sykehjemsplasser er for lav og vi ser betydelige 
overliggerdøgn på sykehus første halvår 2022. I tillegg er situasjonen i mange hjem svært 
krevende. 
Kommunestyret viser til verdighetsgarantien og avviser at det i Fauske kommune er aktuelt å 
ta i bruk dobbeltrom i eldreomsorgen. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren med utgangspunkt i orientering fra enhetslederne til 
formannskapet 01.06, fremlegge en sak som viser vei ut av denne krisen og som gjør 
tjenesten og de ansatte i stand til å løse oppgavene på en god måte. 
 
Nytt punkt 5 
Fauske kommunestyre vil uttrykke sterk bekymring for situasjonen i kommunens legetjeneste. 
På kort tid har 3 fastleger sagt opp sine stillinger, noe som gjør at 25 % av kommunens 
innbyggere står uten fastlege. 
Fastlegeordningen i Fauske kommune har vært både velfungerende og stabil. Bekymringen 
er stor og reell for at legetjenesten vil smuldres opp, når den reduseres eller tilføres flere 
oppgaver enn den har i dag, slik kommunestyret har vedtatt. Konsekvensene blir at det 
pålegges større belastning på de gjenværende leger, med flere pasienter på hver liste, 
kommunale tilsynsoppgaver som f.eks. tilsynslegeordningen i sykehjem blir dårligere og 
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større vaktbelastning for de som er igjen på legevakt. 
Konsekvensene for innbyggerne og pleietrengende er en dårligere tjeneste med lengere 
ventetid og det vil påføre økt arbeidsbelastning for legene i kommunen og fordyrende 
vikarbruk i tjenesten. På grunn av legemangel har prisen for innleie av vikarer økt fra kr 1100 
pr. time til kr. 1900,- pr time, noe som tilsvarer en utgift for kommunen på ca kr. 60 000,- pr. 
uke. Dersom vi tar inn over oss legesituasjonen i mange andre kommuner, hvor antall leger 
øker, forstår vi at det vil bli en uholdbar og meget kostnadskrevende situasjon fremover. 
Fauske kommune må øyeblikkelig igangsette et arbeid for å beholde og rekruttere fastleger i 
kommunen. Et første grep er at kommunestyrets tidligere vedtak om å redusere med en 
fastlegehjemmel oppheves. 
Videre ber kommunestyret kommunedirektøren fremlegge en sak for kommunestyret hvor det 
synliggjøres hvordan rekrutteringsarbeidet og arbeidsbetingelser for legetjenesten er tenkt 
gjennomført, både på kort og på lang sikt. 
Kommunestyret omregulerer budsjettet med å øke utgiftene med kr. 1 000 000,- til 
legetjenesten. Beløpet inndekkes med reduserte vikarkostnader. 
 
 

 
Tilleggsforslag fra Sp, H, Frp og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Nytt punkt 3: 
 
God økonomistyring og kontroll er en forutsetning i kommunal forvaltning. For å sikre dette i 
en tid med krevende kommuneøkonomi, rekrutteringsutfordringer, økt press på 
tjenesteleveranser og små og sårbare fagmiljøer på en del områder, tar kommunestyret 
initiativ til at det innen områdene økonomi og regnskap og eventuelt lønn vurderes om det 
kan ligge grunnlag for samarbeid med nabokommuner. Dersom kommunedirektøren vurderer 
at dette grunnlaget er til stede, bes kommunedirektøren om å utrede interkommunalt 
samarbeid og fremme utredningen som sak til kommunestyret. 
 

 
Forslag fra Arbeiderparti, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Røde kors tildeles kr 100 000,- for støtte til husleie for ungdomsklubben og juniorklubben 
 
Beløpet dekkes fra formannskapets konto. 

 
Tilleggsforslag fra H, Sp, Ap, Frp, Rødt, KrF og SV, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig 
Folkeparti 
Kommunestyret gir kommunedirektør fullmakt til å tildele inntil kr 50 000,- til Røde Kors for 
støtte til husleie for ungdomsklubben og juniorklubben. Beløpet dekkes fra formannskapets 
konto. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren arbeide med en mer langsiktig løsning for 
ungdomsklubben og komme tilbake til kommunestyret i økonomimelding 2. 
 

 
Anne Godding (R) foreslo: 
"Ungdommens Hus" eller Fauske ungdomsklubb, mistet lokalene sine høsten 2021 da 
samfunnshuset ble revet. 
Fauske Røde Kors fikk tildelt midler fra Røde Kors sentralt for et prosekt for ungdom i Fauske. 
Prosjektet ble ikke så stort som planlagt, og da ungdomsklubben ble stående ut egnede lokaler 
fikk Røde Kors her godkjent å omprioritere midlene de hadde fått over til et annet prosjekt for 
ungdom. De valgt da å hjelpe Fauske ungdomsklubb med annen lokale. 
Slik fikk "Ungdommens Hus"  flytte inn i lokalene i Sjøgata 71. Fauske Røde Kors fikk bruke de 
80.000 kronene de hadde fått bevilget, til å dekke husleien fra desember 2021 t.o.m. mai 2022, 
som gir en husleie på ca. 13.500 kr pr måned som er meget rimelig. 
Røde Kors er en viktig og trygg organisasjon som driver aktivt med prosjekter for bl.a. barn og 
unge. Det har vært et meget godt samarbeid her i Fauske mellom Røde Kors, 



Side 15 
 

Frivillighetssentralen og de ansatte på ungdomsklubben. Alle har gitt uttrykk for at ungdommen 
har trivdes godt i Sjøgata 71. 
Rødt er svært opptatt av forebyggende aktivitet for alle aldergruppene i befolkningen. Her 
handler det om å kunne drive forebyggende aktivitet for ungdom videre. Ungdom er en svært 
viktig gruppe i samfunnet og å bidra til at de har det bra på fritida er en god investering. 
Rødt vil derfor henstille til ordføreren å finne dekning for 100.000 kr. til Røde Kors når de nå 
søker om prosjektmidler fra kommunen for å kunne dekke husleien for de restende månedene 
av 2022 (dvs fra nå juni t.o.m. desember 2022). Det blir 7 måneder og da blir det 14.300 kr pr 
måned som fortsatt er rimelig. Prosjektet fra Røde Kors er for å hjelpe ungdommen og bør 
absolutt støttes. 
Rødt er overbevist om at alle partene i kommunestyret vil finne prosjektet verdt å støtte 
økonomisk. 
 
AP's forslag og R's forslag ang. ungdomsklubb ble trukket. 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag pkt. 3 ble forkastet med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (9AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
AP's forslag pkt. 4 ble forkastet med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (9AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
AP's forslag pkt. 5 ble forkastet med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (9AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
SP/H/FRP/KRF's forslag pkt 3 ble enstemmig vedtatt. 
Fellesforslag ang. ungdomsklubben ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 052/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Økonomimelding 1/2021 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

Nytt punkt 3: 
 
3. God økonomistyring og kontroll er en forutsetning i kommunal forvaltning. For å 
sikre dette i en tid med krevende kommuneøkonomi, rekrutteringsutfordringer, økt 
press på tjenesteleveranser og små og sårbare fagmiljøer på en del områder, tar 
kommunestyret initiativ til at det innen områdene økonomi og regnskap og 
eventuelt lønn vurderes om det kan ligge grunnlag for samarbeid med 
nabokommuner. Dersom kommunedirektøren vurderer at dette grunnlaget er til 
stede, bes kommunedirektøren om å utrede interkommunalt samarbeid og fremme 
utredningen som sak til kommunestyret. 
 
4. Kommunestyret gir kommunedirektør fullmakt til å tildele inntil kr 50 000,- til 
Røde Kors for støtte til husleie for ungdomsklubben og juniorklubben. Beløpet 
dekkes fra formannskapets konto. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren arbeide med en mer langsiktig løsning 
for ungdomsklubben og komme tilbake til kommunestyret i økonomimelding 2. 
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053/22: Oppdatering av betalingsregulativ 2022 - Endring av av barnehagesatser fra 1. 
august 2022 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 02.06.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Følgende endringer foretas i betalingssatser for barnehageplass gjeldende fra 1. august 
2022: 
 
Hel barnehageplass fra kr. 3.315,- til kr. 3.050,- pr. måned 
1/2 barnehageplass fra kr. 1.658,- til kr. 1.525,- pr. måned 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Følgende endringer foretas i betalingssatser for barnehageplass gjeldende fra 1. august 
2022: 
 
Hel barnehageplass fra kr. 3.315,- til kr. 3.050,- pr. måned 
1/2 barnehageplass fra kr. 1.658,- til kr. 1.525,- pr. måned 
 

 
Formannskap 02.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 061/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Følgende endringer foretas i betalingssatser for barnehageplass gjeldende fra 1. august 
2022: 
 
Hel barnehageplass fra kr. 3.315,- til kr. 3.050,- pr. måned 
1/2 barnehageplass fra kr. 1.658,- til kr. 1.525,- pr. måned 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstillling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 053/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Følgende endringer foretas i betalingssatser for barnehageplass gjeldende fra 1. august 
2022: 
 
Hel barnehageplass fra kr. 3.315,- til kr. 3.050,- pr. måned 
1/2 barnehageplass fra kr. 1.658,- til kr. 1.525,- pr. måned 

 
 
 
054/22: Forslag til nye vedtekter for skolefritidsordningen i Fauske kommune 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 02.06.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Vedlagte dokument i saken; «Forslag til nye vedtekter SFO 2022 – 2026» vedtas, og 
gjøres gjeldende fra skolestart for skoleåret 2022 – 2023. 
 
Dersom regjeringen ikke vedtar gratis 12 timer SFO for 1. klassinger, må de endringene 



Side 17 
 

som gjelder dette i revideringen av vedtektene i skolefritidsordningen i Fauske ses bort 
fra i revideringen.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Vedlagte dokument i saken; «Forslag til nye vedtekter SFO 2022 – 2026» vedtas, og 
gjøres gjeldende fra skolestart for skoleåret 2022 – 2023. 
 
Dersom regjeringen ikke vedtar gratis 12 timer SFO for 1. klassinger, må de endringene 
som gjelder dette i revideringen av vedtektene i skolefritidsordningen i Fauske ses bort 
fra i revideringen.  
 
  
 

 
Formannskap 02.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 055/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Vedlagte dokument i saken; «Forslag til nye vedtekter SFO 2022 – 2026» vedtas, og 
gjøres gjeldende fra skolestart for skoleåret 2022 – 2023. 
 
Dersom regjeringen ikke vedtar gratis 12 timer SFO for 1. klassinger, må de endringene 
som gjelder dette i revideringen av vedtektene i skolefritidsordningen i Fauske ses bort 
fra i revideringen.  

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra KrF, H, Sp og Frp, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Det gjøres følgende tilføyelse i vedtekter for SFO under paragraf 7a. 
 
• Dersom elever i 1. klasse ønsker oppholdstid ut over 12 timer gratis SFO, fakturers det for 
sats 1 eller 2 avhengig av behov. 
 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
KRF/H/SP/FRP 's tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 054/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Vedlagte dokument i saken; «Forslag til nye vedtekter SFO 2022 – 2026» vedtas, og 
gjøres gjeldende fra skolestart for skoleåret 2022 – 2023. 
 
Dersom regjeringen ikke vedtar gratis 12 timer SFO for 1. klassinger, må de endringene 
som gjelder dette i revideringen av vedtektene i skolefritidsordningen i Fauske ses bort 
fra i revideringen.  
 
Det gjøres følgende tilføyelse i vedtekter for SFO under paragraf 7a. 
 
• Dersom elever i 1. klasse ønsker oppholdstid ut over 12 timer gratis SFO, fakturers det 
for sats 1 eller 2 avhengig av behov. 
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055/22: Endring av §7 i selskapsavtale Salten Brann IKS  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 02.06.2022 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Kommunestyret slutter seg til forslag til endring av §7 i selskapsavtalen med 
Salten Brann IKS. Ny regel i §7 er som følger: 

a. Kommuner tilknyttet selskapet betaler like stor andel av 
tilknytningsavgift pr år som fastsettes i budsjett og reguleres for 
konsumprisindeks. 

b. Kostnader til kommunens brannordning og til utdanning av 
utrykningsledere og brannkonstabler dekkes av den enkelte 
kommune. 

c. Felleskostnader for brannberedskap dekkes etter andel av total 
brannordning. 

d. Øvrige kostnader dekkes etter folketall i hver enkelt kommune. 
e. Kommuner som tiltrer selskapet dekker kostnader forbundet med 

kvalitetsavvik for materiell, kompetanse samt bygg og anlegg. 

1. Selskapet utarbeider forslag til ny selskapsavtale, som også inneholder 
revisjonsresultat av harmoniseringsprosessen mellom IKS – selskapene, til 
sluttbehandling endelig i representantskapet i november 2022. 

2. Eierkommunene skal behandle forslag til ny selskapsavtale før 1. januar 2023 
med mål om virkning fra og med budsjettåret 2023. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Kommunestyret slutter seg til forslag til endring av §7 i selskapsavtalen med 
Salten Brann IKS. Ny regel i §7 er som følger: 

a. Kommuner tilknyttet selskapet betaler like stor andel av 
tilknytningsavgift pr år som fastsettes i budsjett og reguleres for 
konsumprisindeks. 

b. Kostnader til kommunens brannordning og til utdanning av 
utrykningsledere og brannkonstabler dekkes av den enkelte 
kommune. 

c. Felleskostnader for brannberedskap dekkes etter andel av total 
brannordning. 

d. Øvrige kostnader dekkes etter folketall i hver enkelt kommune. 
e. Kommuner som tiltrer selskapet dekker kostnader forbundet med 

kvalitetsavvik for materiell, kompetanse samt bygg og anlegg. 

1. Selskapet utarbeider forslag til ny selskapsavtale, som også inneholder 
revisjonsresultat av harmoniseringsprosessen mellom IKS – selskapene, til 
sluttbehandling endelig i representantskapet i november 2022. 

2. Eierkommunene skal behandle forslag til ny selskapsavtale før 1. januar 2023 
med mål om virkning fra og med budsjettåret 2023. 

 
 

 
Formannskap 02.06.2022: 
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Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 054/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Kommunestyret slutter seg til forslag til endring av §7 i selskapsavtalen med 
Salten Brann IKS. Ny regel i §7 er som følger: 

a. Kommuner tilknyttet selskapet betaler like stor andel av 
tilknytningsavgift pr år som fastsettes i budsjett og reguleres for 
konsumprisindeks. 

b. Kostnader til kommunens brannordning og til utdanning av 
utrykningsledere og brannkonstabler dekkes av den enkelte 
kommune. 

c. Felleskostnader for brannberedskap dekkes etter andel av total 
brannordning. 

d. Øvrige kostnader dekkes etter folketall i hver enkelt kommune. 
e. Kommuner som tiltrer selskapet dekker kostnader forbundet med 

kvalitetsavvik for materiell, kompetanse samt bygg og anlegg. 

1. Selskapet utarbeider forslag til ny selskapsavtale, som også inneholder 
revisjonsresultat av harmoniseringsprosessen mellom IKS – selskapene, til 
sluttbehandling endelig i representantskapet i november 2022. 

2. Eierkommunene skal behandle forslag til ny selskapsavtale før 1. januar 2023 
med mål om virkning fra og med budsjettåret 2023. 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
John Harald Løkås (AP) stilte spørsmål med egen habilitet. Han sitter i ledergruppa til Salten 
Brann. 
Løkås ble enstemmig erklært habil. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 055/22 Vedtak: 
Vedtak: 
 

1. Kommunestyret slutter seg til forslag til endring av §7 i selskapsavtalen med 
Salten Brann IKS. Ny regel i §7 er som følger: 

a. Kommuner tilknyttet selskapet betaler like stor andel av 
tilknytningsavgift pr år som fastsettes i budsjett og reguleres for 
konsumprisindeks. 

b. Kostnader til kommunens brannordning og til utdanning av 
utrykningsledere og brannkonstabler dekkes av den enkelte 
kommune. 

c. Felleskostnader for brannberedskap dekkes etter andel av total 
brannordning. 

d. Øvrige kostnader dekkes etter folketall i hver enkelt kommune. 
e. Kommuner som tiltrer selskapet dekker kostnader forbundet med 

kvalitetsavvik for materiell, kompetanse samt bygg og anlegg. 

1. Selskapet utarbeider forslag til ny selskapsavtale, som også inneholder 
revisjonsresultat av harmoniseringsprosessen mellom IKS – selskapene, til 
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sluttbehandling endelig i representantskapet i november 2022. 
2. Eierkommunene skal behandle forslag til ny selskapsavtale før 1. januar 2023 

med mål om virkning fra og med budsjettåret 2023. 

 
 
 
056/22: Detaljregulering for Kosmo boligområde 
 
Vedtak som innstilling fra Plan- og utviklingsutvalg - 24.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Kosmo boligfelt. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Kosmo boligfelt. 
 

 
Plan- og utviklingsutvalg 24.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PLUT- 055/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Kosmo boligfelt. 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble vedtatt med 25 (9AP, 3FRP, 5H, 1KRF, 5SP, 2SV) 
mot 2 (2R) stemmer. 
 
KOM- 056/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Kosmo boligfelt. 

 
 
 
057/22: Opparbeiding av boligtomter i Sjåheia boligfelt 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 02.06.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Som oppfølging av vedtak om utbygging av Sjåheia boligfelt vedtar Fauske 
kommunestyre å bevilge kr. 19,1 mill. til utbygging av første del av Sjåheia boligfelt 
(feltene B30, B31, B32, B33, B34 og B35).  
 
Investeringen finansieres med et låneopptak på kr. 19,1 mill. som tilbakebetales ved 
salg av boligtomter. Tomtene forutsettes å selges til takstpris. 
 
Ettersom kommunen er underlagt begrensninger i ROBEK, tas det forbehold om 
Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket. 



Side 21 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Som oppfølging av vedtak om utbygging av Sjåheia boligfelt vedtar Fauske 
kommunestyre å bevilge kr. 19,1 mill. til utbygging av første del av Sjåheia boligfelt 
(feltene B30, B31, B32, B33, B34 og B35).  
 
Investeringen finansieres med et låneopptak på kr. 19,1 mill. som tilbakebetales ved 
salg av boligtomter. Tomtene forutsettes å selges til takstpris. 
 
Ettersom kommunen er underlagt begrensninger i ROBEK, tas det forbehold om 
Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket. 

 
Formannskap 02.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 060/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Som oppfølging av vedtak om utbygging av Sjåheia boligfelt vedtar Fauske 
kommunestyre å bevilge kr. 19,1 mill. til utbygging av første del av Sjåheia boligfelt 
(feltene B30, B31, B32, B33, B34 og B35).  
 
Investeringen finansieres med et låneopptak på kr. 19,1 mill. som tilbakebetales ved 
salg av boligtomter. Tomtene forutsettes å selges til takstpris. 
 
Ettersom kommunen er underlagt begrensninger i ROBEK, tas det forbehold om 
Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket. 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 057/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Som oppfølging av vedtak om utbygging av Sjåheia boligfelt vedtar Fauske 
kommunestyre å bevilge kr. 19,1 mill. til utbygging av første del av Sjåheia boligfelt 
(feltene B30, B31, B32, B33, B34 og B35).  
 
Investeringen finansieres med et låneopptak på kr. 19,1 mill. som tilbakebetales ved 
salg av boligtomter. Tomtene forutsettes å selges til takstpris. 
 
Ettersom kommunen er underlagt begrensninger i ROBEK, tas det forbehold om 
Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket. 

 
 
 
058/22: Flagging ved kommunale bygg 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Med henvisning til Lov om Norges Flagg vedtar Kommunestyret flaggreglement for 
Fauske kommune i henhold til vedlagte reglement i saken.  
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Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra KrF, H, Sp og Frp, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Med henvisning til Lov om Norges Flagg vedtar Kommunestyret flaggreglement for Fauske 
kommune i henhold til vedlagte reglement i saken, med følgende endringer: 
 
1.7 Andre flaggdager og nærmere beskrivelser 
 
Rådhuset: 
Det flagges fra rådhuset på alle offisielle flaggdager som faller på normal virkedag. Heising og 
firing av flagg skjer i arbeidstiden. Unntak er 1. mai, 8.mai og 17.mai. Da skal det flagges 
uavhengig om det er virkedag eller helg. Ansvarlig for å utføre dette er enhet Fauske 
kommunale eiendommer. Heising og firing skal foregå i henhold til forskrift for bruk av 
statsflagget og handelsflagget. For 1.mai, 8.mai og 17.mai inngås avtale med lag/foreninger 
om flagging så langt det er mulig. 
 
Flagging utenom offisielle flaggdager og etter søknad: 
 
• Idrettsarrangement fra NM og oppover 
• Landsmøter fra store nasjonale organisasjoner 
• Vennskapsbybesøk 
• Besøk fra kongefamilien 
• Store arrangementer hvor kommunen er arrangør 
 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak med KRF/H/SP/FRP's endringsforslag ble vedtatt med 
14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (9AP, 2R, 2SV) stemmer avgitt for kommunedirektørens 
forslag til vedtak. 
 
KOM- 058/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Med henvisning til Lov om Norges Flagg vedtar Kommunestyret flaggreglement for 
Fauske kommune i henhold til vedlagte reglement i saken, med følgende endringer: 
 
1.7 Andre flaggdager og nærmere beskrivelser 
 
Rådhuset: 
Det flagges fra rådhuset på alle offisielle flaggdager som faller på normal virkedag. 
Heising og firing av flagg skjer i arbeidstiden. Unntak er 1. mai, 8.mai og 17.mai. Da skal 
det flagges uavhengig om det er virkedag eller helg. Ansvarlig for å utføre dette er enhet 
Fauske kommunale eiendommer. Heising og firing skal foregå i henhold til forskrift for 
bruk av statsflagget og handelsflagget. For 1.mai, 8.mai og 17.mai inngås avtale med 
lag/foreninger om flagging så langt det er mulig. 
 
Flagging utenom offisielle flaggdager og etter søknad: 
 
• Idrettsarrangement fra NM og oppover 
• Landsmøter fra store nasjonale organisasjoner 
• Vennskapsbybesøk 
• Besøk fra kongefamilien 
• Store arrangementer hvor kommunen er arrangør 

 
 
 
059/22: Budsjettforutsetninger 2023 
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Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Budsjettforutsetninger for 2023 tas til orientering. 
 

 
Kommunestyre 17.06.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 059/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Budsjettforutsetninger for 2023 tas til orientering. 
 
 
 
 


